

CERTIFIED TRUE COPY
OF THE ORIGINAL

Maître Martine Schaeffer, Notary
Luxembourg, the 2.5.18



Schaeffer

TENARIS S.A.
société anonyme
siège social : 29, avenue de la Porte-Neuve
L-2227 Luxembourg
Luxembourg
R.C.S. Luxembourg : B85203

ASSEMBLEE GENERALE EXTRAORDINAIRE
DU 2 MAI 2018
NUMERO...../2018

In the year two thousand eighteen, on the second day of May.

Before Us, Maître **Martine SCHAEFFER**, notary residing in Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg.

Was held an extraordinary general meeting of the shareholders (the "Meeting") of **TENARIS S.A.**, a *société anonyme* having its registered office at 29, avenue de la Porte-Neuve, L-2227 Luxembourg (the "Company"), incorporated by a notarial deed of Maître Frank Baden, notary then residing in Luxembourg, dated 17 December 2001, published in the *Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations* (the "Mémorial") number 573 on 12 April 2002.

The articles of association of the Company were amended several times and for the last time on 6 May 2015 by deed of Maître Jean-Joseph Wagner, notary residing in Sanem, Grand-Duchy of Luxembourg, published in the Mémorial number 1421 of 5 June 2015.

The Meeting elected as chairman ~~Mr. Marco Maria Doménico Tajana, Europe legal director of the Company, with professional address at Piazza Caduti 6 luglio 1944 n. 1 24044 Dalmine (BG)~~, who appointed as secretary Ms. Cecilia Bilesio, secretary to the Company board of directors, with professional address at Campos Elíseos 400-Piso17, Col. Chapultepec Polanco 11560 Ciudad de México.

The Meeting elected as scrutineer Mr. Francesco Giuseppe Bettiol, with professional address at Piazza Caduti 6 luglio 1944 n. 1 24044 Dalmine (BG).

The chairman, the secretary and the scrutineer elected the registered office of the Company as domicile for the purpose of the present Meeting.

The chairman declared and requested the notary to state that:

I. The shareholders present or represented and the number of shares held by each of them are shown on the attendance list, signed by the chairman, the secretary, the scrutineer and the undersigned notary.

This attendance list as well as the proxies will be annexed to the present deed to be filed together therewith with the registration authorities.

II. It is evidenced from the attendance list that shareholders who together hold one billion and thirty-five million and forty-eight thousand and seventy-eight (1.035.048.078) shares out of a total of one billion one hundred and eighty million five hundred and thirty-six thousand eight hundred and thirty (1,180,536,830) shares issued by the Company and representing 87,68% of the total issued shares of the Company are present or represented

*Mr Yves Speckaert
Member of the Board
of Directors with
professional address
at 57 rue de
d'Alzette, L-4011
Esch/Alzette*

so that more than half of the issued capital of the Company is represented at the present Meeting.

III. The present Meeting has been convened by a notice containing the agenda, the procedures for attending the Meeting and all other information required by applicable law. The convening notice was published in Luxembourg on the *Recueil électronique des sociétés et associations* and on the newspaper *Luxemburger Wort*, and was filed with the Luxembourg Stock Exchange, in each case on 28 March 2018. In addition, the notice was published in the following newspapers in the jurisdictions where the shares of the Company are listed that require such publication, in each case on March 28, 2018: in Argentina on the newspaper *El Cronista Comercial*, in Italy on the newspaper *Milano Finanza*, and in México on the newspaper *El Economista*.

IV. The convening notice was also filed with the applicable securities regulators and stock exchanges in all jurisdictions where the shares, or other securities representing shares, of the Company are listed: in Argentina with the Comisión Nacional de Valores and the Bolsa de Comercio de Buenos Aires, in Italia with the Commissione Nazionale per la Società e la Borsa and the Borsa Italiana, in Mexico with the Comisión Nacional Bancaria y de Valores and the Bolsa Mexicana de Valores, and in the U.S. with the U.S. Securities and Exchange Commission and the New York Stock Exchange.

V. The convening notice was also delivered, by individual letters sent on 28 March 2018 to all shareholders registered in the Company's share register.

VI. The convening notice, the total number of shares of the Company and voting rights as of the date of the convening notice, the text of the draft of the consolidated articles of association of the Company including the amendments to the articles as referred to in the agenda for the Meeting, and the forms required to be submitted to the Company for purposes of participating and/or voting at the Meeting, were available to shareholders as of the date of the convening notice and could be obtained free of charge from the Company's website, or at the Company's registered office in Luxembourg.

VII. This Meeting is consequently regularly constituted and may validly deliberate on the items of the agenda.

AGENDA

1. *The amendment of the first sentence of the sixth paragraph of article 11 "Powers" of the Company's articles of association to read as follows:*

"In case the shares of the Company are listed on one or more regulated markets, the Company shall have an Audit Committee composed of at least three (3) members, the majority of which shall qualify as Independent Directors; provided, however, that the composition and membership of the Audit Committee shall satisfy such requirements as are applicable to, and mandatory for, audit committees of issuers such as the Company under any law, rule or regulation applicable to the Company (including, without limitation,

the applicable laws, rules and regulations of such regulated market or markets)."

2. *The amendment of first paragraph of article 15 "Date and Place" of the Company's articles of association to read as follows:*

"The annual general meeting shall meet each year in Luxembourg, at the place indicated in the notices of meeting, within six (6) months from the end of the previous financial year."

After the foregoing has been considered the Meeting took the following resolutions:

FIRST RESOLUTION

The Meeting resolved to amend the first sentence of the sixth paragraph of article 11 "Powers" of the Company's articles of association so as to read as set out in agenda item 1 above.

This resolution has been taken by:

Number of all votes cast:		
For: 1.034.362.553	Against: 211.817	Abstentions: 473.708

This resolution having been approved by at least two-thirds of the votes of the shareholders present or represented as required by law, is consequently validly passed.

SECOND RESOLUTION

The Meeting resolved to amend the first paragraph of article 15 "Date and Place" of the Company's articles of association so as to read as set out in agenda item 2 above.

This resolution has been taken by:

Number of all votes cast:		
For: 1.034.559.674	Against: 15.556	Abstentions: 472.848

This resolution having been approved by at least two-thirds of the votes of the shareholders present or represented as required by law, is consequently validly passed.

There being nothing further item on the agenda the Meeting was closed.

Whereof the present notarial deed was drawn up in Luxembourg, on the day stated at the beginning of this document.

The undersigned notary who understands and speaks English states herewith that on request of the above appearing persons, the present deed is worded in English followed by a French translation. On request of the same appearing persons and in case of discrepancies between the English and the French text, the English version shall prevail.

The document having been read to the members of the Bureau of the Meeting, such persons signed together with us, the notary, the present original deed.

SUIT LA TRADUCTION FRANCAISE DU TEXTE QUI PRECEDE

L'an deux mille dix-huit, le deuxième jour du mois de mai.

Par-devant Nous, Maître **Martine SCHAEFFER**, notaire résidant à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg.

S'est tenue l'assemblée générale extraordinaire des actionnaires (l'« **Assemblée** ») de **TENARIS S.A.**, une société anonyme ayant son siège social au 29, avenue de la Porte-Neuve, L-2227 Luxembourg (la « Société »), constituée par acte notarié de Maître Frank Baden, alors notaire de résidence à Luxembourg du 17 décembre 2001, publié au Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations (le « Mémorial ») numéro 573 du 12 avril 2002.

Les statuts de la Société ont été modifiés à plusieurs reprises et pour la dernière fois le 6 mai 2015 par acte de Maître Jean-Joseph WAGNER, notaire de résidence à Sanem, Grand-Duché de Luxembourg, publié au Mémorial numéro 1421 le 5 juin 2015.

L'Assemblée a élu en tant que président ~~M. Marco Maria Domenico Tajana, directeur légal Europe de la Société, demeurant professionnellement à Piazza Caduti 6 luglio 1944 n. 1 24044 Dalmine (BG)~~

qui a désigné en tant que secrétaire Mme Cecilia Bilesio, secrétaire au conseil d'administration de la Société, demeurant professionnellement au Campos Eliseos 400-Piso17, Col. Chapultepec Polanco 11560 Ciudad de México.

L'Assemblée a nommé en tant que scrutateur M. Francesco Giuseppe Bettiol, demeurant professionnellement au Piazza Caduti 6 luglio 1944 n. 1 24044 Dalmine (BG).

Le président, le secrétaire et le scrutateur ont élu le siège social de la Société comme domicile pour les besoins de la présente Assemblée.

Le président a déclaré et prié le notaire d'acter que:

I. Les actionnaires présents ou représentés et le nombre d'actions qu'ils détiennent respectivement sont renseignés sur une liste de présence, signée par le président, le secrétaire, le scrutateur et le notaire soussigné. Cette liste de présence ainsi que les procurations resteront annexées au présent acte afin d'être enregistrées avec lui.

II. Il ressort de la liste de présence que les actionnaires qui détiennent ensemble un milliard trente-cinq millions quarante-huit mille et soixante-dix-huit (1.035.048.078) actions sur un total d'un milliard cent quatre-vingt millions cinq cent trente-six mille huit cent trente (1.180.536.830) actions émises par la Société et représentant 87,68% du total des actions émises par la Société, sont présents ou représentés de sorte que plus de la moitié du capital social émis de la Société est représentée à la présente Assemblée.

III. La présente Assemblée a été convoquée par un avis de convocation contenant l'ordre du jour, les procédures pour participer à l'Assemblée et toutes autres informations requises par la loi. La convocation a été publiée au Luxembourg dans le Recueil électronique des sociétés et associations et dans le journal *Luxemburger Wort* ainsi que déposée auprès de la Bourse de Luxembourg le 28 mars 2018. De plus la convocation a été

*17. Yves Speeckaert
membre du conseil
d'administration
avec ashone
professionnelle au
57, rue de l'Alte
C-4011 Ede/Alte*

✓

publiée dans les journaux suivants dans les juridictions où les actions de la Société sont cotées et qui exigent de telles publications, dans chaque cas en date du 28 mars 2018: en Argentine dans le journal *El Cronista Comercial*, en Italie dans le journal *Milano Finanza* et au Mexique dans le journal *El Economista*.

IV. La convocation a également été déposée auprès des autorités réglementaires dans toutes les juridictions dans lesquelles les actions, ou autres titres représentant des actions, de la Société sont admis à la négociation : en Argentine auprès de la *Comisión Nacional de Valores* et de la *Bolsa de Comercio de Buenos Aires*, en Italie auprès de la *Commissione Nazionale per la Società e la Borsa* et de la *Borsa Italiana*, au Mexique auprès de la *Comisión Nacional Bancaria y de Valores* et de la *Bolsa Mexicana de Valores*, et aux Etats-Unis d'Amérique auprès de la *U.S. Securities and Exchange Commission* et du *New York Stock Exchange*.

V. La convocation a également été envoyée par lettres individuelles en date du 28 mars 2018 à tous les actionnaires inscrits dans le registre des actionnaires de la Société.

VI. La convocation, le nombre total d'actions de la Société et le nombre total de droits de vote à la date de l'avis de convocation, le texte du projet de statuts coordonnés de la Société incluant les modifications aux statuts telles que reflétées dans l'ordre du jour de l'Assemblée, les modèles devant être remis à la Société afin de pouvoir participer et voter à l'Assemblée ont été mis à disposition des actionnaires à partir de la date de l'avis de convocation et ont pu être obtenus sans frais sur le site internet de la Société ou à son siège social au Luxembourg.

VII. Cette Assemblée est par conséquent régulièrement constituée et peut valablement délibérer sur tous les points portés à l'ordre du jour.

ORDRE DU JOUR

1. *Modification de la première phrase du sixième paragraphe de l'article 11 « Pouvoirs » des statuts de la Société afin de lui donner la teneur suivante:*

« Dans le cas où les actions sont cotées sur un ou plusieurs marchés réglementés, la Société sera pourvue d'un Comité d'Audit composé de au moins trois (3) membres, dont la majorité devra qualifier d'Administrateur Indépendant ; à la condition toutefois que la composition et les membres du Comité d'Audit satisfassent aux exigences applicables et obligatoires aux comités d'audit pour les émetteurs tels que la Société en vertu de toute loi, règle ou réglementation applicables à la Société (y inclus, sans limitation, les lois, règles et réglementations applicables de tels marchés). »

2. *Modification du premier paragraphe de l'article 15 « Date et lieu » des statuts de la Société afin de lui donner la teneur suivante:*

« L'assemblée générale annuelle se réunit chaque année au Luxembourg au lieu indiqué dans la convocation de l'assemblée dans les six (6) mois de la fin de l'exercice financier précédent. »

Après considération de ce qui précède, l'Assemblée a pris les résolutions suivantes:

PREMIERE RESOLUTION

L'Assemblée a décidé de modifier la première phrase du sixième paragraphe de l'article 11 « Pouvoirs » des statuts de la Société afin de lui donner la teneur telle que reflétée au point 1 de l'ordre du jour.

Cette résolution est adoptée par:

Nombre de votes émis :

Nombre de votes émis :		
Pour : 1.034.362.553	Contre: 211.817	Abstentions: 473.708

Cette résolution qui a été approuvée par au moins deux tiers de votes des actionnaires présents ou représentés tel qu'exigé par la loi, est en conséquence valablement prise.

DEUXIEME RESOLUTION

L'Assemblée a décidé de modifier le premier paragraphe de l'article 15 « Date et lieu » des statuts de la Société afin de lui donner la teneur telle que reflétée au point 2 de l'ordre du jour.

Cette résolution est adoptée par:

Nombre de votes émis :

Nombre de votes émis:		
Pour: 1.034.559.674	Contre: 15.556	Abstentions: 472.848

Cette résolution qui a été approuvée par au moins deux tiers de votes des actionnaires présents ou représentés tel qu'exigé par la loi, est en conséquence valablement prise.

Plus rien n'étant à l'ordre du jour, l'assemblée est close.

DONT ACTE, fait et passé à Luxembourg, date qu'en tête des présentes.

Le notaire soussigné, qui comprend et parle anglais, constate que sur demande des parties, le présent acte est rédigé en anglais suivi d'une traduction française ; à la demande des mêmes parties comparantes en cas de divergences entre le texte anglais et le texte français, le texte anglais fera foi.

Après lecture du présent acte aux membres du Bureau de cette Assemblée, lesquels ont signé ensemble avec le notaire le présent acte.